
Mladinski dom in mladinske delovne akcije
Predsedstvo OK ZSMS Ljubljana Vič Ru-

dnik je na svoji zadnji seji 20. januarja razprav-
Ijalo o programskih zasnovah in o pripravah na
začetek delovanja bodočega mladinskega doma
na Kersnikovi ul. 4 v Ljubljani, o novem pro-
gramu dela svetov pri OK ter o pripravah na
letošnje mladinske delovne akdje.

Najdlje so mladi razpravljali o problematiki
mladinskega doma. Predsedstvo je bilo sezna-
njeno z načrti in dejavnostmi, ki naj bi potekale
v tem domu.. Mladina mesta Ljubljane je konč-
no dobila prostor, kjer bodo lahko potekale
kulturne in interesne dejavnosti mnogih mladih
v mestu. Okoli doma se še vedno pojavljajo
pomisleki, ali bo to dom mladine ali bo študent-
ski dom, to pa zato, ker je večina prostorov
namenjenih za univerzitetno konferenco ZSMS,
za društvi ŠKUC in FORUM, za uredništvo
študentskega glasila Tribuna, za Giasbeno mla-
dino Ljubljane - ta društva pa ne združujejo
samo študentov, zato so pomisleki, da bo to
dom študentov odveč.

Poleg tega so vse občinske konference ZSMS

v Ljubljani (razen Viča) poslale v svoje osnovne
organizacije razpise za še nekaj prostih prosto-
rov v tem domu. Deset prošenj so poslali mladi
iz mladinskih organizacij v občini Center, ostaie
občine niso odgovorile. Programski odbor za
dom na Kersnikovi je deloma te prošnje že
obravnaval, ostale pa bo še na naslednji seji, žal
pa je možnosti za pridobitev prostora malo, ker
so prej omenjena društva in organizacije že
predložile svoje programe, na podlagi njihovega
predhodnega dela in prostorskih težav (ŠKUC,
FORUM) pa je jasno, da imajo prednosti pri
uporabi prostorov. Tako tudi mladi v občini,
kljub temu da niso bili obveščeni, niso nič izgu-
bili, ker različne sekcije laže najdejo prostor za
svoje delo v krajevnih skupnostih, mladinski
dom na Kersnikovi pa bo namenjen vseni mla-
dim Ljubljane, saj bodo v njem potekale
različne dejavnosti od glasbene do radioamater-
ske, na voljo pa bodo tudi prostori, kjer se bodo
mladi lahko zbirali in pogovarjali in ne bo ob-
vezno da zraven še kaj spijejo. Zato je tudi,
predsedstvo OK ZSMS podprlo to dejavnost in
izkazalo zanimanje za sodelovanje pri tem do-

mu, njegovi usposobitvi in uporabi.
Tudi o novi organizaciji dela pri občinski

konferenci mladine je bilo veliko govora. Ker
po lanskem mladinskem kongresu ni več stalnih
konferenc dela (KMKS, KMVI, KMD), njih
nadomestijo sveti in centri. Predsedstvo bo
osnovne organizacije ZSMS o novi organizira-
nosti seznanilo pred svojo konferenco v marcu.

Mladi pa so sprejeli tudi sklep o sklicu pro-
blemske konference o MDA, na katero bodo
vabljeni brigadirji, mladinci, mentorji, vsi zain-
teresirani. Na tej problemski konferenci naj bi
se končno pokazalo kaj mladi menijo o organi-
zaciji brigad, pa tudi o poteku brigad in še
marsikaj. To problemsko konferenco bosta v
začetku marca sklicali OK ZSMS v sodelovanju
s SZDL. To pa je toliko vzpodbudnejše, ker
bodo o pripravah, poteku in o rezultatih MDA
spregovorile in sodelovale vse družbeno politič-
ne organizacije in bo tudi odgovornosl za izved-
bo le-teh širša, za neuspehe brigad, torej ne bo
odgovorna le mladinska organizacija.
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